

苏州昆山美孚齿轮油SHC150

产品名称	苏州昆山美孚齿轮油SHC150
公司名称	苏州昆山美孚润滑油代理有限公司
价格	2100.00/桶
规格参数	
公司地址	苏州昆山环庆路2518号
联系电话	0512-50700040 13405123776

产品详情

美孚齿轮油SHC系列

简介 美孚齿轮油SHC系列是一组重工业齿轮用合成润滑油。最适用于边界润滑情况，例如重负荷及有冲击性而速度缓慢的密封式齿轮组。此组油采用不含腊质的合成基础油调配而成，因此有极佳的抗氧化能力，高温特性及卓越的低温流动性。配合了高粘度指数特性和独特的添加剂配方，令该产品能在任何苛刻的温度操作环境下提供出色的润滑表现，具备低流体牵引特性的基础油，大大减低液体内部摩擦力，从而得以降低操作温度，增加齿轮的效率。优点

- 突出的负重能力和抗磨损性能,减少了维修成本及延长齿轮组的寿命

- 令齿轮组在任何温度下，特别是极低温的情况下运行自如

- 低流体牵引特性，提高了齿轮组的效率和减低操作温度

超卓的抗氧化能力和耐用性，减少润滑油的消耗 Product Description The Mobilgear SHC Series of

Heavy duty gear oils are specialized lubricants primarily for enclosed gear sets operating under heavy or shock loads and low speeds where boundary lubrication conditions may prevail. They are formulated

from wax-free synthetic base stocks which have exceptional oxidation and thermal properties and extreme low temperature fluidity. The combination of a naturally high viscosity index and a unique additive system enables these products to provide outstanding performance under severe high and low temperature operating conditions. The base stocks have inherently low traction properties which result in

low fluid friction. Reduced fluid friction produces lower operating temperatures and improved gear efficiency. Benefits

- Extended gear life and reduced maintenance costs resulting from outstanding load-carrying and antiwear properties
- Trouble-free operation over a wide temperature range particularly at extremely low temperatures.
- Improved gear efficiency and lower operating temperatures arising from low traction properties.
- Reduced lubricant consumption arising from outstanding oxidation resistance and long product life.

产品名称	比重	倾点	闪火点	粘度 (40) 厘斯	粘度 (100) 厘斯	粘度指数	ISO
美孚SHC150	0.868	-55	220	143	18.7	148	
美孚SHC220	0.871	-45	220	217	26	152	
美孚SHC320	0.881	-42	220	306	34.6	157	

美孚SHC460	0.889	-37	230	445	45.4	158	
美孚SHC680	0.895	-34	230	628	59.6	162	